
 
 
 
 

ENKEL FRÅGA (M) – Lågtröskelprogrammet  
 
 

Ett beslut togs i Regionfullmäktige 2021 om att starta upp lågtröskelprogram med placering i 
Gävle. Utifrån att övervägande regioner i landet redan bedriver denna typ av verksamhet 
finns möjligheter att ta lärdom från redan etablerade verksamhetsformer för att komma i 
gång med mottagningen.  
 
Med anledning av ovan ställer jag följande fråga:  
Hur ser prognoserna ut kring att starta upp lågtröskelprogrammet och hur långt har man 
kommit med rekrytering vid Södertull med lokaler och personalstyrka ? 
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